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Protokół nr 27-10/2016 
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 19 października 2016 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, 

w sali nr 003 o godz. 16:30 
 
 
Komisja obradowała w 5-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Komisji Radny Andrzej Kowalczys. 
 
Wiceprzewodniczący stwierdził kworum oraz powitał zebranych, w szczególności pana 
Grzegorza Kryger, nowego Zastępcę Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
ds. edukacji i poprosił wszystkich obecnych o przedstawienie się. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, że po ustaleniu porządku do zaopiniowania  wpłynęły 
następujące projekty uchwał: 

- zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska – druk 878. 
 
- zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk 
879. 

 
- o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum 
Usług Wspólnych” poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1  
w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej 
statutu – druk 868. 

 
- w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 86 w Gdańsku przy ul. Wielkopolskiej 
20 – druk 880. 
 

Porządek posiedzenia po uwzględnieniu powyższych zmian przedstawiał się następująco: 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 878. 
 
2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2016 rok – druk 879. 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez połączenie Centrum 
Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej statutu – druk 868. 
 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 86 
w Gdańsku przy ul. Wielkopolskiej 20 – druk 880. 

 
5. Remonty i modernizacje w gdańskich placówkach oświatowych. 

 
6. Raport z realizacji zadań oświatowych. 
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7. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Porządek przyjęto jednogłośnie 4 głosami „za”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 878. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 878 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 27 października 2016 r.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały w zakresie działania Komisji zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zapytał czy powyższe zmiany wynikają  
z bieżących zapotrzebowani. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków potwierdziła 
powyższe.  
 
Nie było więcej pytań, komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 27-10/143/43/2016– załącznik nr 4 do protokołu.  
 

PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2016 rok – druk 879. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 879 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 27 października 2016 r.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały w zakresie działania Komisji zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Nie było pytań, komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 2 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 27-10/145/45/2016– załącznik nr 5 do protokołu.  
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PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez połączenie Centrum 
Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej statutu – druk 868. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 868 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 27 października 2016 r.  
 
Opinia Komisji Międzyzakładowej Pracowników Oświaty i Wychowania NSZZ Solidarność  
w Gdańsku stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały Komisji zgodnie z uzasadnieniem oraz poinformowała, że związki 
zawodowe nie wniosły uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Nie było pytań, komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 2 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 27-10/145/45/2016 – załącznik nr 7 do protokołu.  
 

PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 86 w 
Gdańsku przy ul. Wielkopolskiej 20 – druk 880. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 868 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 27 października 2016 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji pogratulował oraz powiedział, że jest 
zwolennikiem nadawania imion osób, za co podziękował. Zawnioskował  
o wprowadzenie autopoprawki polegającej na wykreśleniu z uzasadnienia informacji 
dotyczącej liczby procentowej większości głosów wyboru patrona szkoły. 
 
Wiceprzewodniczący przekazał prowadzenie posiedzenia Przewodniczącej Komisji Radnej 
Żanecie Geryk. 
 
Ustalono wprowadzenie autopoprawki polegającej na tym, iż w uzasadnieniu do 
przedmiotowego projektu uchwały wykreśla się informację o ilości procentowej –  
w uzasadnieniu ma pozostać zapis „wybrany większością głosów”. 
 
Nie było więcej pytań, komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały wraz z autopoprawką.  
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USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz  
z autopoprawką.  
 
OPINIA  Nr 27-10/146/46/2016 – załącznik nr 8 do protokołu.  
 

PUNKT 5 
Remonty i modernizacje w gdańskich placówkach oświatowych. 
 
Pan Wiesław Galikowski – Z-ca Dyrektora Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska 
przedstawił informację stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji poinformował o nowej siedzibie Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gdańska mieszczącej się przy ul. Żaglowej. Złożył podziękowania 
dyrekcji DRMG za „hurtowe” wymiany okien w szkołach. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji wyraził słowa uznania co do remontów boisk 
przy szkołach. Zwrócił uwagę na to, że Szkoła Podstawowa nr 42 nadal czeka na nowe 
boisko. 
 
Pan Wiesław Galikowski – Z-ca Dyrektora Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska 
poinformował, że w przyszłym roku na boiska przeznacza się 10 mln zł, powinno 
wystarczyć na realizację kilkanastu boisk. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji powiedział, że kilka lat temu pozyskał 
sponsora na boisko, natomiast jest problem z odzyskaniem pieniędzy, ponieważ są 
podpisane umowy,  a brak jest funduszy w budżecie Miasta. Zapytał się czy należałoby 
skierować sprawę do sądu, by choć w części odzyskać obiecane pieniądze.  
 
Pan Wiesław Galikowski – Z-ca Dyrektora Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska polecił, 
by z zapytaniem skierować się do Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego powiedział, że dopiero 
w  tym roku został złożony wniosek do budżetu  o sfinansowanie budowy boiska. Natomiast 
co do sponsoringu, to odbyły się rozmowy w tej kwestii, radcy prawni rozpatrują sens 
skierowania sprawy do sądu. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji w związku  z tym, że Gdańsk ma otrzymać 
około 50 mln zł na szkolnictwo zawodowe i że część z tej puli może być przeznaczona na 
modernizacje obiektów szkolnych, zapytał czy projekt dotyczący szkół zawodowych 
uwzględnia ewentualnego rozdysponowania powyższych pieniędzy. Zapytał czy nie byłoby 
warto tych środków przeznaczyć na inne szkoły.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego wyjaśnił, że kwota 
przedstawiona przez DRMG jest to wkład własny gminy. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji w związku  z powyższym zapytał o to, kto  
i kiedy poinformuje radnych o podziale środków. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, że 
podział środków już jest i wynika z aplikacji unijnej. Podział środków wykonywany był  
w trybie negocjacyjnym. Środki otrzyma 9 placówek. Nadmienił, iż pracuje się nad tym, 
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żeby jednak szukać innych form wspomagania. Zaproponował przekazanie wyciągu ze 
złożonych wniosków aplikacyjnych lub poczekanie do listopada na podpisanie umów.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zgodził się na zaczekaniem na powyższe 
informacje.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o raport bądź informacje 
zawierające dane co do ilości szkół, które czekają na remonty. 
 
Pan Wiesław Galikowski – Z-ca Dyrektora Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska 
poinformował, że tego typu informacje są zbierane na bieżąco i na bieżąco wykonywane. 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji poprosiła o podanie informacji dotyczącej 
zapotrzebowania szkół na boiska. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, że 
pozostało około 30 boisk do zrobienia. 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o czas w jakim powinna nastąpić 
szacowana realizacja budowy boisk. 
 
Pan Wiesław Galikowski – Z-ca Dyrektora Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska 
odpowiedział, że rocznie wykonywane jest kilkanaście boisk, a przy obecnym budżecie 
powinno to potrwać około 3 lata. 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji zapytał czy planowane jest dalsze 
inwestowanie w wymianę okien w szkołach. 
 
Pan Wiesław Galikowski – Z-ca Dyrektora Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska 
poinformował, że jest to w planach, natomiast nie są jeszcze znane dokładne szczegóły. 
 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji zapytał o boisko przy  
ul. Górzyńskiego,  czy będą wykonywane bieżnie finansowane z Budżetu Obywatelskiego 
oraz kiedy rozpocznie się realizacja modernizacji przy ul. Meissnera. 
 
Pan Wiesław Galikowski – Z-ca Dyrektora Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska 
odpowiedział, że do końca roku ma być zakończona budowa całego boiska, natomiast 
modernizacja ma się rozpocząć jeszcze w tym roku, by zakończyć się wiosną przyszłego 
roku. 
 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji dodał, że boiska służą uczniom, 
są wynajmowane, często nieodpłatnie, a dyrekcje wielu szkół otwarte są na inicjatywy 
organizacji pozarządowych. Jako organizator jednej z dużych imprez piłkarskich dla dzieci 
i młodzieży musiał w ciągu kilku godzin przenieść planowaną imprezę, w której 
uczestniczyło około 450 uczestników, z nowego stadionu przy ul. Meissnera na boiska 
szkolne. W związku z powyższym podziękował przedstawicielom Wydziału Rozwoju 
Społecznego za pomoc oraz bezpieczne zorganizowanie imprezy na terenie szkół przy  
ul. Opolskiej, ul. Meissnera, ul. Startowej, a także za życzliwość dyrekcji tych szkół. 
 
Komisja nie miała więcej pytań. Przystąpiono do obradowania kolejnego punktu  
w porządku posiedzenia. 
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PUNKT 6 
Raport z realizacji zadań oświatowych. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego przedstawił informację 
stanowiącą załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 
  
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy została przeprowadzona 
ewaluacja dotycząca programu pilotażowego dla półkolonii przedstawiająca efekty 
realizacji programu. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, że trwa 
rozliczanie grantów oraz że miały miejsce drobne nieprawidłowości polegające na przykład 
na dobieraniu wychowawców w związku z brakiem odpowiedniej ilości personelu.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o klucz wyboru szkół, które 
wyposażano w nowy sprzęt komputerowy. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, że 
pozyskano z placówek informacje dotyczące rocznika posiadanego sprzętu komputerowego, 
w związku z czym rozpoczynano wymianę od szkół, które posiadają najstarszy sprzęt.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała również o to, ile szkół 
samorządowych nie uczestniczy jeszcze w Programie „Gdańsk jeMy zdrowo” oraz czy żłobki 
również są objęte programem. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego poinformował, że 2/3 
szkół nie uczestniczy w programie. Był to pierwszy rok pilotażowy programu i w tym roku 
szkół jest dwa razy więcej. Przez kolejne trzy lata planuje się by w programem objętych 
było 90% szkół. Natomiast żłobki nie są objęte programem. W programie uczestniczą 
głównie szkoły podstawowe i przedszkola, ze względu na dużą ilość dzieci korzystających 
ze stołówki. 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o długość umowy Miasta Gdańska 
z Pozytywną Szkołą Podstawową oraz kiedy będzie znany raport. 
  
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, że 
umowa jest zawarta na jeszcze 3,5 roku, po którym to zostanie przygotowane 
podsumowanie, natomiast już po pierwszym roku była przygotowana ewaluacja. Wyniki 
kolejnej ewaluacji będą przekazane Komisji Edukacji. 
 
Radny Piotr Gierszewski – Członek Komisji zapytał o realizację remontu budynku przy  
ul. Wyzwolenia, który ma być przeznaczony m.in. dla Bursy Gdańskiej. Zaproponował, aby 
zastanowić się nad remontem budynku przy ul. Zakopiańskiej, co umożliwiłoby 
zlokalizowanie filii Bursy Gdańskiej w jednym miejscu. Powiedział, że w tej sprawie 
napisze interpelacje. Argumentem przejawiającym za powyższym remontem byłoby 
zmniejszenie kosztów utrzymania Bursy, a także względy organizacyjne. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego powiedział, że  
w kwestii remontu budynku przy ul. Wyzwolenia 49 jest zatwierdzony projekt budowlany, 
zakończenie prac remontowych zaplanowane jest na czerwiec 2017 r., natomiast kolejne 
dwa miesiące trwać będzie wyposażanie budynku. Wyraził opinie co do tworzenia tak 
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dużych instytucji, że mniejsze placówki są lepszym rozwiązaniem, mimo większych 
nakładów finansowych. 
 
Komisja nie miała więcej pytań. Przystąpiono do obradowania kolejnego punktu  
w porządku posiedzenia. 
 

PUNKT 7 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Radna Żaneta Geryk - Przewodnicząca Komisji poinformowała o nadesłanej 
korespondencji, w związku z pismem NSZZ „Solidarność” w sprawie Gdańskiego Centrum 
Usług Wspólnych poprosiła przedstawiciela związku o krótkie przedstawienie problemu. 
 
Pani Anna Kocik – Przedstawiciel NSZZ „Solidarność w Gdańsku poinformowała, że są w 
trakcie rozmów ze Skarbnikiem Miasta. Wyraziła niezadowolenie z tworzenia Gdańskiego 
Centrum Usług Wspólnych. Księgowe stracą status głównych księgowych, w myśl przepisów 
samorządowych staną się specjalistami, inspektorami lub niższego rzędu pracownikami. 
Mają mieć przez rok zapewnione wynagrodzenie. Są zapewnienia, że praca ma nie 
odbiegać od dotychczasowej, aczkolwiek na tych samych stanowiskach płace odbiegają od 
siebie. Praca ma być modułowa, a zajmowanie się elementem pracy nie jest jej 
doskonaleniem. W piątek ma się odbyć spotkanie. W przypadku, gdyby okazało się, że jest 
problem z zawarciem porozumienia poprosiła o pomoc w zabezpieczeniu pracowników. 
Zwróciła również uwagę na bardzo trudną prace dyrektorów. 
 
Radny Piotr Gierszewski – Członek Komisji zaproponował, aby przyjąć pismo do 
wiadomości jednocześnie poprosił o poinformowanie o przebiegu spotkania i innych 
ustaleń.  
 
Radna Żaneta Geryk - Przewodnicząca Komisji poruszyła kwestię pomysłu Rady Rodziców 
Gimnazjum nr 25 dotyczącą przekształcenia szkoły w liceum jednocześnie poprosiła pana 
Grzegorza Szczukę Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego o ewentualne wypowiedzenie 
się w powyższej sprawie. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego powiedział m.in. że  
w październiku odbywają się indywidualne rozmowy z dyrektorami szkół dotyczące 
koncepcji przekształcania placówek, listopad i grudzień jest czasem rozmów, w styczniu 
ustalać się będzie szczegóły oraz rozstrzygać sporne kwestie, w lutym powinny być 
ustalone obwody oraz sieci szkół, w marcu uzupełniające konkursy na dyrektorów. Dyrektor 
szkoły zadeklarowała, że przeprowadzi rozmowy z radą rodziców, aby spotkanie odbyło się 
w listopadzie, po konsultacjach ze wszystkimi szkołami.  
 
Pan Andrzej Chmielewski - przedstawiciel Rady Rodziców Gimnazjum nr 25 
poinformował, że jest świadomy faktu, iż nie jest to czas na ostateczną decyzję i ze pismo 
zostanie przyjęte do wiadomości, natomiast Rada Rodziców chciała podkreślić istotę tego 
pomysłu oraz by tak ważna jednostka została wyróżniona w Gdańsku. Spotkanie jest 
zaplanowane na listopad. 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji przyznał, ze jest to jedne z najlepszych 
gimnazjów w Gdańsku.  
 
Radna Żaneta Geryk - Przewodnicząca Komisji w imieniu wszystkich radnych złożyła 
gratulacje radnemu Piotrowi Gierszewskiemu za otrzymanie w dniu 14 października br. 
państwowego odznaczenia Złotego Krzyża Zasługi za wkład w edukację. Radny został 
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wyróżniony jako jedyna osoba z pomorza, a członkostwo w Komisji Edukacji i jej wsparcie 
swoją wiedzą i doświadczeniem jest również ogromnym wyróżnieniem. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji powiedział, że było to dla niego ogromne 
przeżycie zwłaszcza, że jako jedna z trzech osób otrzymał Złoty Krzyż Zasługi. 
Odznaczenie to jest przyznawane przez Prezydenta RP.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji zapytał o bazę lokalową w zasobach 
oświatowych, czy miasto posiada wolne nieruchomości przeznaczone na wynajem dla 
placówek oświatowych niepublicznych oraz jaka jest procedura najmu?  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, ze jeżeli 
dana placówka jest likwidowana, to obiekty oddawane są do zasobu nieruchomości 
komunalnych, aczkolwiek zdarza się, że nie są one oddawane. Dyrektor na bazie 
zarządzenia prezydenta może wynajmować powierzchnie dydaktyczne i sportowe poza 
godzinami realizacji obowiązku szkolnego. W przypadku jeśli organizacja jest 
zainteresowana całym budynkiem, to w Gdańskim Zarządzie Nieruchomości Komunalnych 
dostępny jest wykaz zasobów, gdzie można wystąpić z pismem zaadresowanym do 
prezydenta Piotra Grzelaka, wyjaśniającym potrzeby lokalowe, które później jest 
rozpatrywane. W zależności od celu wynajmu wymaga to zasięgnięcia odpowiednich opinii.  
 
Nie było więcej spraw bieżących, wolnych wniosków i korespondencji. 
 
Posiedzenie zakończono. Godz. 18:30.  
 
 
 
 

Wiceprzewodniczący 
Komisji Edukacji RMG 

 
Andrzej Kowalczys 

Przewodnicząca 
Komisji Edukacji RMG 

 
dr Żaneta Geryk 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Karolina Mróz, Biuro Rady Miasta Gdańska 
 
 
 


